
 
 

Referat bestyrelsesmøde i Stavtrup Dagtilbud  
Mandag d. 17. maj 2021  

Kl. 19.00 – 20.45  
Mødested: Teams  

Referent: Krista  
Tilstede: Krista Kælkebakken, Marie Dagplejen, Line Vestermarken, Dorthe 

Vestermarken, Mette Paletten, Vinni Snurretoppen, Annamarie DTL 
Afbud: Jens Peter Snurretoppen, Katrine Søskrænten, Trine Klokkeskoven og Helle 

Kælkebakken. 
 
Opfølgning på sidste møde –  
På sidste møde talte vi om funktionen som morgenåbner og vi drøftede overgangen til 
AULA. 

                              
Mulighed for kortere åbningstid. 

Vi havde en drøftelse af fordele og ulemper ved at afdelingerne i Dagtilbuddet har 
forskellige åbningstider.  
Det besluttes at der ikke skal laves reducering af åbningstiden i Stavtrup   Dagtilbud. 

Det er altid muligt at tage drøftelsen op igen. 
 

 
Kvalitetsrapporten og læringssamtalen  
Den første læringssamtale bliver afviklet i juni, denne samtale er  

kun for lederne. Dette arbejde er en del af det nye tilsyn der føres med dagtilbud. 
 

Der er videregivet at mulige emner kunne være: 
 

- Arbejdet med børn i udsatte positioner. Det kan bl.a. være børn der oplever at 

forældre skal skilles, børn der mister en forælder, børn der skal flytte eller af 
anden årsag kan være i en udsat position i kortere eller længere tid. Hvordan 

sikres arbejdet omkring og med disse børn og hvordan sikrer vi at 
medarbejderne får øje på børnene. 

- Et andet emne der kunne være fokus, er børns tidlige sprog 

- Sikring af kvalitative læringsmiljøer for børnene gennem hele dagen 
- Venskaber og hvordan sikrer vi at børnene kan være i mange venskaber og 

ikke kun med den bedste ven. Hvordan sikrer vi den gode trivsel gennem 
relationer og arbejdet med børnene taler sammen med og om hinanden. 

  
GDPR-reglerne i Dagtilbuddet (persondata loven)  
En drøftelse af GDPR-reglerne og overholder vi dem? Hvordan kan man bedst muligt 

overholde dem?  
Hvordan giver vi mulighed for at forældrene kan få adgang til de øvrige forældres 

telefonnumre uden at overskride GDPR: 
- Det gøres lidt forskelligt i de enkelte institutioner. Nogle institutioner har hængt 

en tom seddel op, hvor det er muligt for forældrene selv at skrive deres navn, 

telefonnummer osv. på, og de derved giver tilladelse til at andre kan kontakte 
dem ift. legeaftaler og anden kommunikation omkring børnene. I Klokkeskoven 



 
har forældrene mulighed for at skrive deres telefonnummer på en lap på 

kurven, så hvis de vil give deres nummer videre til de andre forældre i 
institutionen. 

- Der er et stort fokus på emnet og alle medarbejdere har gennemgået et online 
kursus omkring GDPR-regler i Dagtilbuddet. Dette er et krav til alle nyansatte. 

 
 
Valg til forældreråd og bestyrelse valg i august  

Der skal skrives en beretning for bestyrelsesarbejdet det seneste år. Annamarie og 
Marie (formand) laver en opsummering af arbejdet. Dette sendes rundt og der vil 

være mulighed for at komme med tilføjelser.  
 
 

Vidensdeling fra forældreråd  
Glæder os til vi kan holde sommerfest o.l. 

 
Orientering fra Dagtilbudsleder  
Overgang til AULA: I morgen overgår dagtilbuddene til Aula. Det vil være en løbende 

læringsproces i takt med at vi lærer platformen at kende.  
 

Der arbejdes i dagtilbuddet på at få ansat flere pædagoger og konvertere 
medhjælpertimer til pædagogtimer. Dette er blevet muligt i kraft af at der er kommet 
flere timer i forbindelse med beslutningen om minimumsnormeringer. 

 
Corona retningslinjer har vi stadig. Der er nu blevet åbnet lidt op på vores 

legepladser, det er en ’fest’ for børnene. Flere forældreråd har talt om at de glæder 
sig til at kunne holde en sommerfest, det håber vi bliver muligt efter sommerferien. 
 

Arbejdet med overgang til skolen: Der er nedsat en arbejdsgruppe der drøfter 
hvordan samarbejdet mellem daginstitution og skole skal foregå. Det kunne tænkes at 

det fortsat bliver med en form for overgangsperson der har fokus på at opbygge det 
relationelle og være den kendte i mødet med skolen.  
SFO’en har her inden sommerferien inviteret kommende skolebørn til bål dag på 

skolen. Formen er ikke helt på plads ift. Corona restriktioner.   
 

Evt.  
Der er ønske om at dagtilbuddets børn får mulighed for at komme i lidt 

”skovbørnehave” ”udflytterbørnehave”. Hvis nogen har kendskab til gode områder der 
kan huse denne aktivitet, må de meget gerne sige til. Det er vigtigt at der er mulighed 
for at komme på et toilet. 
 


